
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem bych se chtěl zeptat na následující
informace a jako vždy žádám o strojově čitelnou odpověď zaslanou
prostřednictvím emailové pošty.

Starosty Igora Trávníčka:

- Pod koho aktuálně patří jižní a pod koho severní část Paskovské ulice?
- Co brání převodu Paskovské pod město?

- Žádám o prověření aktuálního stavu a poskytnutí aktuálních informací.
- Kdo, kdy a s kým projednal snížení rychlosti na Paskovské na 40 km/h.

Tajemníka Jana Sochy:

— Co brání umístění značky Průjezd zakázán na Paskovské ulici?
— Jaký byl výsledek projednání s paní Chamrádovou?
— Jaký je aktuální stav a jaký je naplánován další krok?
- Kdo má tuto problematiku aktuálně na úřadě na starost a od kdy?
- Proč trvá tak dlouho řešení tohoto problému?

Děkuji za spolupráci.

(12.2. 2026) Zápis z jednání rady

Paní Kelnarová se opětovně ptala na převod Paskovské na město. Odpovídal
starosta.

Paní Kelnarová chce osadit na ul. Paskovské dopravní značkou Průjezd
zakázán. Tajemník toto projedná s paní Chamrádovou.

(6.11. 2619) Zápis z jednání rady

Paní Kelnarová požaduje, aby na Paskovské byla snížena dopravní rychlost,např. na 49 km/h.

Starosta získá informaci o předání Paskovské městu.

Dále paní Kelnarová chce, aby průjezd Paskovskou byl co nejvíce omezen,např. umístěním 2 ks maket policistů — prověří (odbor Ing. Faicové)
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